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>1.生日快乐英文祝福语简短留言
1、祝你人比花儿美，生日过的喜洋洋！
I wish you more beautiful than flowers, happy birthday!
2、愿你傻人有傻福，想要的都拥有，得不到的都释怀。
Wish you a fool to have happiness, want to have, can not get all release.
3、屋里很黑、没有你的陪伴、我变的好胆小。生日快乐！
The room is very dark, without your company, I become very timid. Happy birthday!
4、敬贺诞辰！愿这一切充满欢乐、成功！
Congratulations on your birthday! May all this be full of joy and success!
5、愿你从今往后，所遇到的一切，能给你向往热爱的力量。
May everything you encounter from now on can give you the power to yearn for love.
6、祝你永远开心快乐，健康幸福！生日快乐！
I wish you happiness, health and happiness forever! Happy birthday!
7、今年见，明年重见。春色如人面。
See you this year, see you next year. Spring looks like a human face.
8、希望明年的今天，我还能陪你过生日。
I hope I can spend your birthday with you today next year.
9、祝愿你，在这美好的日子里，爱情甜蜜，事事如意。
I wish you, in this beautiful day, love is sweet, everything goes well.
10、流水今日，明月前身，不念不惧，永葆天真。
Water today, the predecessor of the moon, do not read not fear, always keep naive.
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1、My birthday wishes to you are the warmest.May all the plans you are making work out just right for you and may life always bring the best things your way.
热烈祝贺你的生辰！愿你的计划都能实现、愿你的生活永远美丽！
2、Wish you a whole world of happiness now that your birthday is here.May your memories today be warm ones.May your dreams today be dear.May your joy last through the year.
愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你今天的梦想甜美，愿你这一年称心如意！
3、Wishing you a wonderful birthday.You make this world a nicer place just by being so kindhearted.May this day that is all your own hold happiness for you and the years to come be filled with all the best things,too.
祝你生日快乐，你的善良使这个世界变得更加美好，愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花！
4、I wish you nothing but the best on your special day.
在这特别的一天祝愿你一切都好。
5、May you live all the days of your life.
愿你享受你的生活。
6、May your birthday bring lots of joy in the year you have begun.Accept my wishes for many happy returns on your birthday.
愿你的生日带给你无限快乐的一年，请接受我的生日祝福！
7、A little birthday wish just to let know how much I care about you.May you seek all the best that the world has to give.May you never stop learning for as long as you live.
小小的生日祝福。略表我的心愿。愿你的追求孜孜不倦，愿你永远学而不厌。
8、Here comes today with special pride in all the achievements you have made.May your dearest wishes through all the years in store come true,and make you happier than you have ever been before.
愿你宿愿得偿，快乐幸福更胜以往。
9、Have a great day,for today is your birthday and a wonderful event.Wish you happiness unfolding like the petal of a rose.
生日之际，祝你度过妙不可言的一天，愿你的幸福如绽放的玫瑰般芬芳！
10、Wish you a whole world of happiness now that your birthday is here.May your memories today be warm ones.May your dreams today be dear.may your joy last through the year.
愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你今天的梦想甜美，愿你这一年称心如意！
>3.生日快乐英文祝福语简短留言
1、Wishing you a happy birthday! May the best and loving things be some of the joy your birthday brings.
祝你生日快乐!愿生日带给你的欢乐中蕴涵着一切美好!
2、A gift of love for your birthday, which is a warm wish from my heart. Happiness for your birthday and always.
送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安!
3、Here comes today with special pride in all the achievements you have made. May your dearest wishes through all the years in store come true, and make you happier than you have ever been before.
愿你宿愿得偿，快乐幸福更胜以往。
4、Thank you, Mother, for your love, your smiles, your faith and trust, but most of all for being such a wonderful mother.
谢谢您，母亲，谢谢您的爱抚、您的微笑、您的信念、您的信任，但最重要的是，谢谢您是这样慈祥敦厚的母亲。
5、My special wish may bring you health, luck and happiness each minute! Hope it really proves to be the nicest birthday you have spent.
给你我特别的祝福，愿它每分每秒都带给你健康、好运和幸福。希望这是你度过的最美好的生日!
6、Only wishes that are made with special love will do for a dad who is wonderful in every way as you.
只有用挚爱绢成的祝福的话， 才能献给像您那样慈爱的爸。
7、Wish you a whole world of happiness now that your birthday is here. May your memories today be warm ones. May your dreams today be dear. may your joy last through the year.
愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你今天的梦想甜美，愿你这一年称心如意!
8、A wish for your wonderful birthday that brings a world of bright and lovely things to remember each day through the year.
生日来临，带给你无数的快乐日子，一年中天天都会想起，生日的快乐、温馨。
9、May you enjoy to the fullest the joy of today. Wishing that your special day be a winner all the way!
愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心!
10、Birthday comes and birthday goes each year, and this leaves the happy memories for ever. May this special day brightens each hour like sunshine that cheers every flower.
年年生日来而复去，留下永久的快乐回忆。愿今天的每时每刻都充满明媚，似阳光普照鲜花 绽放!
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1、祝你生日快乐，天天快乐！
I wish you a happy birthday, happy every day!
2、祝一位极帅的人生日快乐！
Happy birthday to a wonderful man!
3、生日快乐，祝你今天过得愉快！
Happy birthday to you, I wish you a happy day!
4、愿你宿愿得偿，快乐幸福更胜以往。
May you come right, happy birthday.
5、敬贺诞辰！愿这一切充满欢乐、成功！
Congratulations on your birthday! May it all fill with joy and success!
6、祝你生日快乐，给你我们所有的祝福！
Happy birthday to you, give you all our wishes!
7、祝你生日妙不可言，整年沉浸在幸福里！
Happy birthday to you too wonderful for words, a year filled with happiness!
8、希望你的生日像你一样不同寻常。生日快乐！
Hope your birthday is as unusual as you. Happy birthday!
9、愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心！
May you enjoy the joy of today\'s birthday, I wish you nothing but the best!
10、愿你的生日特别快乐，愿新的一年中心想事成！
Wishing you a very happy birthday, wish a new year to come!
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1、新的一年，祝你去危就安，得偿所望，大小姐生日快乐。
In the new year, I wish you a happy birthday.
2、一岁一礼，一寸一寸的欢喜。
One year old, one courtesy, one inch of joy.
3、愿你所爱之人，挚爱你一人。
May those you love love love you dearly.
4、愿快乐幸福时刻，将你守候。
May the happy moments keep you waiting.
5、金年见，明年重见，春色如人面。
See you in the golden year, see you again next year.
6、今天是个好日子，甜蜜的笑容围绕你。
Today is a good day, sweet smile around you.
7、愿，每一岁都能奔走在自己的热爱里。
Wish, every year can run in their own love.
8、希望你继续长成厉害的大人，永远是万事胜意的女孩。
I hope you will continue to grow into a powerful adult and always be the girl who wins everything.
9、点燃生日的红蜡，留住这段美好的记忆。
Ignite the red wax of birthday, keep this beautiful memory.
10、愿你是清新的海风，鼓起白色的船帆。
May you be the fresh sea breeze, blowing up the white sails.
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